
RADA GMINY
SŁUPIA KONECKA
woj. świętokrzyskie

Protokól Nr XLVII12018
z sesji Rady Gminy SŁUPIA KONECKA

odbytej w dniu 30 lipca 2018 roku w Sali konferencyjnej Un.ędu Gminy
w Słupi

Przewodnicząca Rady Gminy Krystyna Kuder otworzyła sesję o godz. 930 i po powitaniu
wszystkich zebranych oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 13
radnych, co wobec ustawowego składu Rady Gminy wynoszącego 15 osób, stanowi quorum
pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał - lista obecnoJci radnych stanowi
załqcznik do niniejszego protokołu.

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Wójt Gminy

Sekretarz Gminy

Skarbnik Gminy

Robert WieIgopolan

Marian Król

Dorota Basiak

sohysi, przewodniczący rad sołeckich, zgodnie z załączoną listą obecności.

Ad. pkt 2

Nikt nie wnosił zastrzeżeń odnośnie protokołu Nr XLVI/2018 z sesji odbytej
19 czerwca 2018 roku. Rada Gminy w obecności 13 radnych jednomyślnie przyjęła protokół.

Ad. pkt 3

W punkcie dotyczącym przyjęcia porządku obrad jako pierwszy głos zabrał Wójt i zgłosił
następujące zmiany do porządku obrad:

_wprowadzić pkt 4g "Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
sprzedaż, w trybie bezprzetargowym, nieruchomości stanowiącej własność Gminy Słupia
Konecka"

Rada Gminy w obecności 13 radnych jednomyślnie przyjęła zmianę do porządku obrad.

Rada jednomyślnie przyjęła następujący porządek obrad po zmianach:

l. Otwarcie obrad, powitanie obecnych i stwierdzenie quorum.
2. PrzY.ięcie protokołu Nr XLVI/2018 z sesji Rady Gminy odbytej w dniu 19 czerwca
2018 roku.

3. Przedstawienie porządku obrad.
4. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:



a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Słupia Konecka na lata 2018-
2030,

b) dokonania zmian w budżecie gminy na 2018 rok,
c) zmiany uchwały Nr XXIX/197/2017 Rady Gminy Słupia (Knnecka) z dnia

22 marca 2017 roku w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na
terenie Gminy Słupia (Konecka),

d) zmiany uchwały nr XXIX/I98120 l7 Rady Gminy Słupia (Konecka) z dnia
22 marca 2017 roku w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia
usług w zakresie odbierania i zagospodarowania odpadów komunalnych
od właścicieli nieruchomości w zamian za uiszczoną przez właściciela
nieruchomości opłatę,

e) zmiany uchwały Nr XXIV/I54/2016 w sprawie organizacji wspólnej obsługi
jednostek organizacyjnych zaliczanych do sektora finansów publicznych
dla których organem prowadzącym jest Gmina Słupia (Konecka)

f) ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych
przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży jak i w miejscu sprzedaży
oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na
terenie Gminy Słupia Konecka

g) w)Tażenia zgody na sprzedaż, w trybie bezprzetargowym, nieruchomości
stanowiącej własność Gminy Słupia Konecka

2. Informacja Wójta o pracy między sesjami.
3. Interpelacje i zapytania radnych.
4. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
S. Sprawy różne.
6. Zamknięcie obrad XLVII sesji Rady Gminy.

Ad. pkt ~a

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Słupia
Konecka na lata 2018-2031 (treść w załqczeniu) przedstawiła Skarbnik D. Basiak.

Nikt z radnych nie wnosił uwag do przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodnicząca Rady Gminy po jego odczytaniu poddała go pod głosowanie. Rada gminy w
obecności 13 radnych jednomyślnie przyjęła uchwalę Nr XLVI1/316/2018 w sprawie
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Słupia Konecka oa lata 2018-2031,
treść której stanowi załqcznik do protokołu.

Ad. pkt ~b

Skarbnik D. Basiak przedstawiła projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie
gminy na 2018 rok (treść w załqczeniu).

Nikt z radnych nie wnosił uwag do projektu uchwały wobec czego Przewodnicząca Rady
Gminy po jego odczytaniu poddała go pod głosowanie.
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Rada Gminy w obecności 13 radnych jednomyślnie podjęła uchwałę Nr XLVII/317/2018 w
sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na 2018 rok, treść której stanowi załqcznik do
protokołu.

Ad. pkt 4c

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/197/2017 Rady Gminy Słupia
(Konecka) z dnia 22 marca 2017 roku w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku
na terenie Gminy Słupia (Konecka) przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy.

Nikt z radnych nie wnosił uwag do przedstawionego projektu uchwały.

Przewodnicząca Rady Gminy po jego odczytaniu poddała go pod głosowanie.

Rada Gminy w obecności 13 radnych jednomyślnie podjęla uchwałę Nr XLVII/318/2018 w
sprawie zmiany uchwal)' Nr XXIX/197/2017 Rad)' Gminy Słupia (Konecka) z dnia 22
marca 2017 roku w sprawie regulaminu utrzymania czystości i pOi.lądku na terenie
Gminy Slupia (Konecka),treść której stanowi załqcznik do protokołu.

Ad. pkt 4d

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr
XXIX/198/2017 Rady Gminy Słupia (Konecka) z dnia 22 marca 2017 roku w sprawie
szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania
zagospodarowania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości w zamian za
uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę (treść w załqczeniu).

Nikt z radnych nie wnosił uwag do przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodnicząca Rady Gminy po jego odczytaniu poddała go pod głosowanie.

Rada gminy w obecności 13 radnych jednomyślnie przyjęła uchwałę Nr XLVII/319/2018 w
sprawie zmiany uchwal)' nr x'XIX/198/2017 Rady Gminy Słupia (Konecka) z dnia 22
marca 2017 roku w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w
zakresie odbierania i zagospodarowania odpadów komunalnych od wlaścicieli
nieruchomości w zamian za uiszczoną przez ","'laścicieIa nieruchomości opłatę, treść
kJórej stanol."i załqcznik do protokołu.

Ad. pkt 4<

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIV1154/2016 w sprawie organizacji
wspólnej obsługi jednostek organizacyjnych zaliczanych do sektora finansów publicznych dla
których organem prowadzącym jest Gmina Słupia (Konecka) przedstawił Sekretarz M. Król.

Nikt nie wnosił uwag do przedstawionego projektu uchwały wobec czego Przewodnicząca
Rady Gminy w obecności 13 radnych jednomyślnie podjęła uchwałę Nr XLVII/320/2018 w
sprawie zmiany uchwały Nr XXJV/t54/2016 w sprawie organizacji wspólnej obslugi
jednostek organizacyjnych zaliczanych do sektora finansów publicznych dla których
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organem prowadzącym jest Gmina Słupia (Konecka), lre:-.~ćstanowi załącznik do
protokołu.

Ad. pkt 4f

Wójt przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na
sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży jak i
w miejscu sprzedaży oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów
alkoholowych na terenie Gminy Słupia Konecka (treść w załączeniu).

Nikt z radnych nie wnosił uwag do przedstawionego projektu uchwały.

Przewodnicząca Rady Gminy po jego odczytaniu poddała go pod głosowanie.

Rada Gminy w obecności 13 radnych jednomyślnie podjęła uchwalę Nr XLVII/32 1/2018 w
sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na spr.tedaż napojów alkoholowych
przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży jak i w miejscu sprzedaży oraz
zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie
Gminy Słupia Konecka, treść stanowi załącznik do protokołu.

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła przerwę w obradach trwającą w godz. 10.20
- 10AO. Stan radnych uprawnionych do głosowania po przerwie 13 osób.

Ad. pkt 4g

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż, w trybie bezprzetargowym,
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Słupia Konecka (trdć w załączeniu) przedstawił
Wójt.

Nikt z radnych nie wnosił uwag do przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodnicząca Rady Gminy po odczytaniu projektu uchwały poddała go poOd głosowanie.

Rada Gminy w obecności 13 radnych jednomyślnie podjęła uchwałę Nr XLVII/322120l8 w
sprawie wyrażenia zgody na spnedaż, w trybie bezprzetargowym, nieruchomości
stanowiącej własDość Gminy Slupia KODecka, treść której stanowi załącznik do protokołu.

Ad. pkt 5

Następnie Wójt przedstawił informację o pracy między sesjami. Nadmienił, że została
podpisana umowa z WFOŚiGW na praco\\l1ię edukacji ekologicznej w szkole podstawowej w
Pilczycy. Podpisana została również umowa na dostarczenie do szkół tablic interaktywnych.
Gmina otrzymała również dofinansowanie (6 tys. zł) na altanę ogrodową w miejscowości
Słupia, jak również dofinansowanie z FOGR (18 tys. zł) na remont drogi dojazdowej do pól.
Rozstrzygnął się przetarg na tennomodemizację budynku Szkoły Podstawowej w Pilczycy i
budynku urzędu Gminy. Wykonawca chce rozpocząć pracę w szkole już od jutra. Po
piątkowych rozmowach i negocjacjach okazało się, że zostanie otwarte przedszkole na 45
osób w budynku gimnazjum. Zapewniony będzie również dowóz dzieci do tego przedszkola.
Trwa oczekiwanie na rozstrzygnięcie dofinansowania WFOŚiGW do utylizacji azbestu.
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Podpisana został również umowa na dofinansowanie na pracownie informatyczne w szkołach
w kwocie 58.390 zł. Przetarg na oczyszczalnię nie został rozstrzygnięty. Proponowane koszty
pzzekraczają środki gminy o 100%. Zapadła decyzja aby przenieść to zadanie na rok 2019.
W okresie letnim odbyło się dużo imprez plenerowych (festynów, mszy pod pomnikami)
w sąsiednich gminach, w których wójt wziął udział.

Ad. pkt 7,8

W punkcie zapytania i interpelacje radnych głos zabrali:

Radny W. Orzeł pytał czy gmina opłaciła wcześniej jeszcze inny projekt na oczyszczalnię.

Wójt nadmienił, że wcześniejszy wniosek został złożony tylko na oczyszczalnię w dodatku po
terminie. Zgodnie z zapisami umowy zostały naliczone odsetki karne. Drugie zadanie jakie
miała firma, to był projekt kanalizacji i zadanie to nie zostało wykonane. Została wybrana
nowa firma, która aktualnie realizuje to zadanie. Został złożony wniosek do sądu o
utworzenie depozytu na wynagrodzenie za tą część projektu, którą poprzednia firma
wykonała, ale nie ma jeszcze odpowiedzi w tej sprawie. Mowa tu o kwocie około 10.000 zł
po odliczeniu karnych odsetek.

Radny M. Piec pytał, kiedy będzie realizowane zadanie montażu paneli fotowoltaicznych z
projektu SZGiM.

Wójt wyjaśnił, że ogłoszony jest przetarg na wyłonienie wykonawcy na to zadanie. Termin
zakończenia tego projektu mija 30 listopada.

Radny W. Ociepka pytał czy będzie remont drogi Ruda Pilczycka Malik.

Wójt wyjaśnił, że jest opracowany projekt na remont tej drogi. Jeśli będzie nabór na
dofinansowanie to wniosek zostanie złożony.

Radny W. Orzeł nadmienił, że trzeba podjąć odpowiednie kroki, aby ograniczyć przejazdy
samochodów ciężarowych w miejscowości Wólka Magielnica.

Wójt wyjaśnił, że zwróci się do Zarządu Dróg Powiatowych, aby wstawili znak ograniczenia
tonażu i remont tej drogi.

Radny M. Janduła pytał, czy został zakończony remont drogi dojazdowej do pól w Czerwonej
Woli?

Wójt nadmienił, że jeszcze nie. Prace będą tam jeszcze prowadzone.

Radny W. Orzeł przypomniał, że nie zostało zró\VOanekruszywo, które było wożone na drogę
w ramach funduszu sołeckiego.

Wójt nadmienił, że w ostatnim okresie pojawiło się kilka zadań, które trzeba było szybko
wykonać, tj. uprzątnięcie placu pod OSA i przygotowanie placów pod budowę placów zabaw.
Część praco\VOików była również w międzyczasie na urlopie, więc prace się przeciągnęły.
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Przewodnicząca Rady Gminy pytała o plan tegorocznych dożynek gminnych.

Wójt nadmienił, że w tym roku dożynki odbędą się 26 sierpnia. Rozpocznie je msza św. w
Kościele we Mninie, następnie korowód dożynkowy przejedzie na plac festynowy w Słupi.
Jest ogłoszony konkurs na wieniec dożynkowy i potrawę regionalną. Pozostaje tylko
dopracować kilka szczegółów.

Radny J. Kaczmarek zwrócił się z prośbą o wystąpienie z wnioskiem do Wód Polskich
o czyszczenie rzeki na terenie Gminy Słupia.

Radny M. Janduła pytał na jakim etapie są prace związane z remontem remiz OSP.

Wójt wyjaśnił, że w chwili obecnej trwa wymiana dachu w Rudzie Pilczyckiej.

Ad. pkt 8

W sprawach różnych głos zabrali:

Przewodniczaca Rady Sol. Z. Młynarska pytała czy są już prowadzone prace w budynku w
Mninie, który został wydzierżawiony fundacji.

Wójt wyjaśnił, że fundacja złożyła wniosek o pozwolenie na budowę. We września mają
złożyć wniosek o dofinansowanie. Pewne prace mają zostać rozpoczęte w sierpniu, tj.
szambo, przyłącze energetyczne. Cześć materiałów została zakupiona i złożona w budynku.
Ostatecznie mają tam powstać mieszkania chronione i całodobowe usługi opiekuńcze.

Radny J. Kaczmarek pytał dlaczego nie została zakupiona gablota na sztandar.

Wójt wyjaśnił, że gablota zostanie zakupiona i zamontowana po termomodemizacji budynku.

Przewodniczaca Rady Gminy nadmienił, że według zapisów nowych statutów mieszkańcy
wsi gdzie są świetlice mogą wystąpić do wójta o ich użyczenie. Do chwili obecnej w
niektórych z nich brakuje również opiekunów Sali, o których mowa w regulaminie
korzystania ze świetlic.

Przewodnicząca Rady Soło E. Pluta pytała o losy szkoły w Radwanowie.

Wójt wyjaśnił, że stowarzyszenie nie złożyło jeszcze oficjalnej rezygnacji z prowadzenia
szkoły. Prawdopodobnie jednak od września szkoła przestanie działać .. Jest w trakcie rozmów
z różnymi instytucjami o możliwościach przeznaczenia tego budynku. Pojawiają się różne
programy dofinansowania, np. na działalność kulturalną.

Przewodniczaca Rady Gminv nadmieniła, że przede wszystkim powinno się w pierwszej
kolejności spytać mieszkańców czy mająjakiś pomysł na przeznaczenie tego budynku.

Wójt wyjaśnił, że budynek jest użyczony stowarzyszeniu do końca sierpnia. Jeśli mieszkańcy
wyrażą chęć dalszego użytkowania tego budynku, to nie będzie z tym problemu.

Przewodniczaca Rady Sol. Z. Młynarska zgłosił, że na poboczy drogi w Mninie koło kościoła
pojawiła się dziura między asfaltem a ogrodzenie kościoła.
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Przewodniczący Rady Powiatu M. Król wyjaśnił, że jeśli jest w pasie drogowym drogi
powiatowej to zostanie zgłoszone do Zarządy Dróg.

Wójt Z\VTóciłsię z prośbą o zgłaszanie potrzeb wycinki krzaków przy drogach gminnych,
gdyż będzie zatrudniona firma z rozdrabniaczem do ich usuwania.

Radny M. Wilk zwrócił uwagę, że już w ubiegłym roku zgłaszał potrzebę usunięcia krzaków
przy drodze powiatowej w Radwanowie. I w tym roku również nie zostały one usunięte.

Po wyczerpaniu wszystkich punktów przewidzianych w porządku obrad Przewodnicząca
Rady Gminy zamknęła obrady XLVII sesji Rady Gminy o godzinie 11".

P~t

A;;;'a~yb

Protokół zawiera 7 stron.

Przewodniczył
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7


	00000001
	00000002
	00000003
	00000004
	00000005
	00000006
	00000007

